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Obec Orávka, Orávka č. 49, 980 42 Orávka  

 

 Zápisnica zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Orávke 

konaného dňa 19.3.2021  - č. 2021/01 
________________________________________________________________ 

Prítomní:  Ing. Ján Lichanec - starosta obce 

Poslanci:   Zuzana Hanzlovičová, Ondrej Kubelka, Milena Piecušiaková, Viera 

Sekerášová   

Neprítomní:   Ján  Lach – v práci 

Ďalší prítomní: Ing. Michaela Gembická -  hlavný kontrolór obce- neprítomná ospravedlnená 

Verejnosť:     

Otvorenie zasadnutia 

Rokovanie OZ otvoril Ján Lichanec, starosta obce. Privítal všetkých prítomných. 

Skonštatoval, že počet prítomných poslancov je 5 a OZ je uznášania schopné. HK je  

ospravedlnená.  Z dôvodu Núdzového stavu počas  COVID -19  dodržiavame všetky 

bezpečnostné opatrenia. 

 

1. Schválenie programu rokovania  
 2. Určenie zapisovateľa.  
 3. Kontrola plnenia uznesení. 
 4. Správa HK -  o kontrole  sťažností za  rok 2019  
 5. Správa  HK – plnenie  uznesení za II. polrok 2020 
 6. Správa HK – o kontrolnej  činnosti za  rok 2020  
 7. Žiadosť o odkúpenie pozemku /novovytvorený - 378/5 / 

          8. Rôzne   :              

 COVID – 19 – informácie    

 SOBD 2021 

 Aktivácie v roku 2021 

 Projekt opravy budovy KD pre seniorov – pokračovanie   
projektu , 

 Vstup  do KD – pokračovanie. 

 TKO – miera  separácie, kompostovanie  

 DzN a miestne poplatky  

 Zameranie pozemkov – ciest  
 Akcie  / Vatra,  Volejbalový turnaj  

 
  
K bodu 1  Návrh programu riadneho rokovanie OZ  

Uznesenie č. 01/2021 
Obecné zastupiteľstvo v Orávke 

A . S ch v a ľ u j e:  

Program rokovania OZ  

 Hlasovanie:  

Za: 4  - Zuzana Hanzlovičová, Ondrej Kubelka,  Milena Piecušiaková, Viera Sekerášová  
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Zdržal sa: 0   

Proti: 0 

 

 

K bodu 2  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Uznesenie č. 02/2021 
Obecné zastupiteľstvo v Orávke 

A . S ch v a ľ u j e : 

Overovateľov: Ondrej Kubelka 

Zapisovateľa:  Milena Piecušiaková 

Hlasovanie:  

Za: 4  - Zuzana Hanzlovičová, Ondrej Kubelka, Milena Piecušiaková, Viera Sekerášová  

Zdržal sa: 0   

Proti: 0 

Rozprava-  

 

K bodu 3. Kontrola plnenia uznesení  

Uznesenie č. 03/2020 
Obecné zastupiteľstvo v Orávke 

B e r i e   n a   v e d o m i e: Body plnenia  Uznesení zo zasadnutia OZ 2020/04 

Uznesenie z rokovania 32/2020 – VZN č,3 vyvesené , platné od 01.01.2021 

Uznesenie z rokovania 34/2020 – rozpočet vyvesený, právoplatný na rok 2021 

Uznesenia z rokovania 36/2019 – plán HK   

Uznesenie z rokovania 37/2020 – víťaz je spol. PPV Stav s.r.o.  

Hlasovanie:  

Za: 4  - Zuzana Hanzlovičová, Ondrej Kubelka,  Milena Piecušiaková, Viera Sekerášová  

Zdržal sa: 0   

Proti: 0 

Rozprava-  

 

K bodu 4. Správa HK -  o kontrole  sťažností za  rok 2019  

Uznesenie č. 04/2021,   
Obecné zastupiteľstvo v Orávke 

Berie na vedomie:  

Správu z evidovania sťažností a petícií za rok 2019 

 Hlasovanie: 

_________________________________________________________________________ 

Za: 4  - Zuzana Hanzlovičová, Ondrej Kubelka, Milena Piecušiaková, Viera Sekerášová  

Zdržal sa: 0   

Proti: 0 

Rozprava-  
Gembická - Predkladaná správe je zistený nedostatok z roku 2019. Výsledok tejto správy 

bol  bez kontrolných zistení - neboli v roku 2019  evidované žiadne sťažnosti ani petície , 

tento bod bol prejednaný v roku 2020, len nebol spracovaný  do uznesenia. Z uvedeného  

dôvodu ho  opätovne  dávam na zapísanie uznesenia. 

 

 

K bodu 5. o plnení  uznesení za II. polrok 2020 
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Uznesenie č. 05/2021 
Obecné zastupiteľstvo v Orávke 

Berie  na vedomie :  

Správu z  plnenia uznesení za II. POLROK  2020 

Hlasovanie:  

Za: 4  - Zuzana Hanzlovičová, Ondrej Kubelka, Milena Piecušiaková, Viera Sekerášová  

Zdržal sa: 0   

Proti: 0 

Rozprava – HK p. Gembická - predložila správu kde neboli zistené pochybenia v plnení 

uznesení, ale  v úprave a definovania celého uznesenia- ktoré musia byť viac konkrétne a určené 

termínom, hlavne  čo sa  dá termínom určiť.  Odporúča jasne a konkrétne definovať uznesenia 

a určiť termín plnenia.   

 

K bodu 6. Správu z kontrolnej činnosti za rok 2020 

Uznesenie č. 06/2021 
Obecné zastupiteľstvo v Orávke 

Berie na vedomie: 

Správu z kontrolnej činnosti za rok 2020 

Hlasovanie:  

Za: 4 - Zuzana Hanzlovičová, Ondrej Kubelka, Milena Piecušiaková, Viera Sekerášová  

Zdržal sa: 0   

Proti: 0 

Rozprava- HK p. Gembická - Predložila správu o kontrolnej činnosti za rok 2020, nakoľko pri 

kompletizovaní tejto správy sa dozvedela že jednu správu sme síce prerokovali ale neuviedli 

do uznesenia, navrhla ju opätovne prerokovať,  

 

K bodu 7. Prerokovanie žiadosť o odkúpenie pozemku /novovytvorený - 378/5 výmera 

27m2 /      

Uznesenie č. 07/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Orávke  

Schvaľuje : Novovytvorený pozemok č. 378/5 vo výmere 27 m2 ktorý vznikol odčlenením 

z parcely č. 378, na základe GP č. 47124695-5/2021 je pre pre obec nepotrebný a nevyužiteľný 

a súhlasí s predajom podľa §9a ods. 8 písm. e) zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

v znení neskorších predpisov pre žiadateľov : Marek Mišurda a 

Kristína Mišurdová,  Kirejevská 1173/41, 979 01 Rimavská Sobota 

Odporúča: starostovi obce zabezpečiť všetky právne úkony smerujúce k predaju majetku obce 

týmto spôsobom,  

Ukladá: starostovi obce: zverejniť zámer predaja z dôvodu hodného osobitného zreteľa na 

officiálnej stránke obce a úradnej tabuli v obci po dobu realizácie predaja.  

Hlasovanie:  

Za: 4  - Zuzana Hanzlovičová, Ondrej Kubelka, Milena Piecušiaková, Viera Sekerášová  

Zdržal sa: 0   

Proti: 0 

Neprítomný: 1 – Ján Lach  

Rozprava- Na obec bola  doručená žiadosť o odkúpenie  novovytvorenej parcely  č. 378/5,  

podľa  nového GP č.47124695-5/2021-94/2016 zo dňa 03.02.2021, úradne overený pod.č. G1-

43/2021, ktorý  si dal vypracovať vlastník  pozemku p. Marek Mišurda. Táto novovytvorená 

parcela s číslom 378/5, o rozlohe 27m²  sa nachádza v intraviláne obce Orávka, pri parcele č.15, 

je to trojuholník na zarovnanie parcely. Odčlenená je z par.č. 378.  Vznikne odčlenením 
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z obecnej parcely č. 378. Uvedená parcela bola takto zarovnaná od 50 rokoch minulého 

storočia. O odkúpenie požiadali manželia  Mišurdovci z Rim. Soboty, ktorí  kúpili susedný celý 

pozemok a idú  stavať na ňom. Uvedená časť, trojuholník  je vlastne vstup na uvedenú parcelu. 

Obec  bude postupovať  s odpredajom  podľa  osobitného zreteľa.  

 

K bodu 8. Rôzne      

Uznesenie č. 08/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Orávke 

Berie na vedomie:  

Informácie o / COVID 19,SOBD 2021,  Aktivácie v roku 2021,Projekt opravy budovy KD 

pre seniorov, Vstup do KD, TKO miera triedenia, Zameranie pozemkov,  Akcie – vatra, 

volejbal, oslavy obce/  

Hlasovanie:  

Za: 4  - Zuzana Hanzlovičová, Ondrej Kubelka,  Milena Piecušiaková, Viera Sekerášová  

Zdržal sa: 0   

Proti: 0 

Rozprava-  

a) COVID – 19.. Starosta informoval, že v januári zabezpečil testovanie v obci na 

COVID -19. Nevyskytol sa žiaden prípad. Situácia je veľmi komplikovaná, v celej 

krajine. Ďalej  budú  testovať  okolité obce. 

b) SOBD 2021 -  k dnešnému  dňu sa sčítalo   okolo  73  % obyvateľstva v obci Orávka. 

Na obecnom úrade je zriadené  kontaktné  miesto pre sčítanie. Sčitujem obyvateľov 

podľa toho  ako prídu, aby  boli  sčítaní  čím  skôr.  

c) Aktivácie v roku 2021, K 31.01.2021 skončili v obci dve pracovníčky, ktoré boli 

zamestnané cez ÚPSVaR. V súčasnosti na obci nie je zamestnaný žiaden uchádzač 

o zamestnanie, ako na § 10 a §12.  

d) Vo februári 2021 boli refundované obidve  faktúry  v plnej  sume z PPA. Tiaž sa splatil  

úver, ktorý  sme  mali na to  vybratý z PB.  Obec sa zapojila do ďalšej  výzvy  cez 

envirofond, na opravu  kúrenia a vody. Čakáme na vyhodnotenie projektu. 

e) Vstup do KD, - Realizácia  sa spustí  akonáhle  sa zlepší počasie, hlavne aby upadla  

spodná voda, aby sa dal  betónovať  základ. Boli objektívne príčiny , január a február 

nebol vhodný na realizáciu, v marci sa začalo počasie zlepšovať. Počas mesiaca marec  

firma PPS- stav nezačala realizáciu, jeden z dvojice bol a v karanténe. Dnes 19.03.2021, 

išiel na PCR testy. Konateľ p, Peter Pecúch  požiadal o predĺženie termínu realizácie  

do 05/2021.  

f) TKO miera triedenia.  Miera triedenia  oproti vlaňajšku  má stúpajúci trend. V roku 

2018 to bolo 10.1 % v roku 2019  bola miera   17, 8%, a za  rok 2020 vyšla  miera  

separácie 23,74 %  bez vyseparovaného zeleného odpadu. Poplatok za uskladnenie 

stúpne z 24.-€  na  27.-€.  Separujeme  pomerne  dobre,  ale po separácii  nám  stúpol  

zmesový  komunálny odpad  z 23 t  na 27,5 t.  Celkové  náklady  na odvoz a uskladnenie 

TKO za  rok 2020 sú .3563,32.-€,  vyzbierané poplatky 2190.-€ nedoplatky za  rok  činia 

245.-€ 

g) DzN a miestne poplatky 2021 

Pracujem  na  rozhodnutiach, overujem niektoré  daňové  priznania. Po  dokončení  budú  

rozposlané  daňovníkom  ako  každý  rok. Nedoplatky  za  rok 2020 boli 235.-€ z toho 

podnikatelia  102,63, zvyšok obyvatelia.  

h) Zameranie pozemkov 

V hornej časti obce, je pozemok č. 378/1, vedený ako  ostatné plochy. Je to priestranstvo 

oproti kostola. Pri kontrole, bolo zistené, že uvedená parcela je stále v celku, a nie  sú 

vykreslené  cesty, ktoré sa využívajú od 50 tich rokov minulého storočia. Obec na 
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základe ponuky oslovila priamo  Geodetickú kanceláriu Geokart –RS  z Rimavskej  

Soboty o zameranie všetkých  ciest, skutkového  stavu,  aby  sa vedelo až budú 

požadované  výzvy  uchádzať sa o realizáciu, vybudovanie  ciest. Sú to cesty vedľa 

kostola, smerom na cintorín, cesta smerom na zadné pole. 

i) Akcie – vatra, volejbal, oslavy obce 

VATRA – Poslanci sa jednoznačne  dohodli, že akcia vatra  v roku 2021 v termíne 

8.5.2020  s príležitosti 76. výročia ukončenia II. svetovej vojny  v Európe sa konať 

v súčasnej  dobe nebude,  

             Volejbal,- Nie je jednoznačne  jasné ako bude pokračovať ďalší  priebeh  COVID – 

19. Podľa  aktuálnej   situácie sa rozhodneme, tak  ako minulý rok 

             Oslavy obce- Obec požiadala VUC  ako každý rok dotáciu na uvedenú  akciu. 

V súčasnej  situácii nie je jasný priebeh ochorenia COVID – 19, nie je  jednoznačné či 

bude dovolené  robiť akcie s väčším počtom ľudí . Ďalšie  zhodnotenie priebehu bude 

na  nasledujúcom zasadnutí obecného zastupiteľstva.  

 

  

v Orávke dňa 19.3.2021                                

 

 

Zapísal: Milena Piecušiaková    ............................................ 

 

                                                               

 

 

Overovatelia: Ondrej  Kubelka         ...................................... 

 

 

 

 

 

Starosta obce  Ing. Ján Lichanec ................................... 

 


